

《財政司司長法團暫記帳》
(第2章，附屬法例G)

Financial Secretary Incorporated Suspense Account
(Cap. 2 sub. leg. G)

版本日期
Version date
15.2.2017

經核證文本
Verified Copy

(《法例發布條例》(第614章)第5條)
(Legislation Publication Ordinance (Cap. 614), section 5)

如某內頁的頁底標明：

- “經核證文本”；及
 - 以下列表顯示的該頁的最後更新日期，
- 該頁所載條文即視作於上述“版本日期”的正確版本。

此文本所載條文，如並非正在實施，會有附註作說明。

A provision is presumed to be correctly stated as at the above version date if it is on a page marked at the bottom with:

- the words “Verified Copy”; and
- the last updated date shown in this table for the page.

Any provision included in this copy that is not in force is marked accordingly.

條文 Provision	頁數 Page number	最後更新日期 Last updated date
整條 Whole	1—2	15.2.2017

尚未實施的條文 / 修訂 —

尚未實施的條文及修訂的資料，可於「電子版香港法例」(<http://www.elegislation.gov.hk>) 閱覽。

Provisions / Amendments not yet in operation —

Please see Hong Kong e-Legislation (<http://www.elegislation.gov.hk>) for information of provisions and amendments not yet in operation.

E-1

第 2G 章

制定史

本為 1971 年第 88 號法律公告 —— 1985 年第 180 號法律公告，1986 年編正版，1995 年第 (C)18 號法律公告 (中文真確本)，1997 年第 362 號法律公告，1999 年第 68 號，2002 年第 23 號，2017 年第 1 號編輯修訂紀錄

E-2

Cap. 2G

Enactment History

Originally L.N. 88 of 1971 — L.N. 180 of 1985, R. Ed. 1986, L.N. (C) 18 of 1995 (Chinese authentic version), L.N. 362 of 1997, 68 of 1999, 23 of 2002, E.R. 1 of 2017

《財政司司長法團暫記帳》

Financial Secretary Incorporated Suspense Account

立法局決議

Resolution of the Legislative Council

(格式變更——2017 年第 1 號編輯修訂紀錄)

(Format changes—E.R. 1 of 2017)

立法局在 1971 年 7 月 21 日根據《Dependent Territories Regulation》第 228 條作出及通過的決議。

Resolution made and passed by the Legislative Council under Dependent Territories Regulation 228 on 21 July 1971.

決議通過本局核准設立一暫記帳，稱為“財政司司長法團暫記帳”，使財政司司長法團能以該帳處理政府租契的重批或續期事宜，以及管理其內的財產，而該暫記帳的負債總額在任何時候均不得超逾 \$20,000,000.00。

Resolved that this Council approves the establishment of a suspense account, to be known as “The Financial Secretary Incorporated Suspense Account”, which shall be employed to enable the Financial Secretary Incorporated to deal with the regrant or renewal of Government Leases and manage the properties comprised therein and such account shall not at any time be in debt to an amount exceeding \$20,000,000.00.

(1997 年第 362 號法律公告；1999 年第 68 號第 3 條；2002 年第 23 號第 124 條)

(68 of 1999 s. 3)

編輯附註：

1. 本暫記帳當作按照《公共財政條例》(第 2 章)第 30 條設立的特別暫記帳。
2. 本決議的名稱由《財政司法團暫記帳》修訂為《財政司司長法團暫記帳》——見 2002 年第 23 號第 124 條。

Editorial Note:

This suspense account is deemed to be a special suspense account established in accordance with section 30 of the Public Finance Ordinance (Cap. 2).